
 Zápisnica č. 8 školský rok 2023/2024 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej dňa 15.05.2024 od 17:00 hod. v priestoroch Átria, ZŠ Belehradská 21, 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Štefánia  Pčolová,  Zuzana  Ko�anová,  Peter  Vrábel,  Anna  Petrašková,  Lenka 
 Kiselová,  Richard  Kováč,  Zuzana  Novysedláková,  Mária  Šimaľová,  Marián  Feňovčík,  Mgr.  Mária 
 Horváthová hosť - riaditeľka školy. 
 Externe: Marek Fedoročko. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2023/2024 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  30.04.2024.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  12  824,21  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  bolo  1  350,37  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok 
 2023/2024  bolo  spolu  12  140  €,  a  to  za  606  žiakov  v  plnej  výške,  od  2  žiakov  prišla  polovica  poplatku 
 ZRPŠ. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová  informovala o: 
 ●  rozhodnu�  zriaďovateľa  po  zápise  de�  do  1.  ročníka  budú  otvorené  3  prvácke  triedy,  s  počtami 

 žiakov  25  v  triede.  Vedenie  malo  zaslať  4  rozhodnu�a  o  neprija�,  avšak  ešte  prišli  4  odklady,  čím 
 sa nikomu možnosť študovať na ZŠ Belehradská nezamietla. 

 ●  konečnom  počte  žiakov,  a  to  751  žiakov  v  šk.  roku  2024/2025,  po  predpokladanom  odchode  8 
 žiakov  z  piateho  ročníka  na  súkromné  gymnáziá  a  po  odchode  deviatakov,  opro�  721  žiakov  v  šk. 
 roku 2023/2024. 

 ●  potrebe  výpomoci  3-4  rodičov  z  radov  RRŠ  pri  vstupe  a  kontrole  vstupeniek  na  Školskú  akadémiu 
 vo štvrtok 30.05.2024 o 16:30. Zraz by mali okolo 15-tej, kvôli usmerneniu a pokynom. 

 ●  konflikte  medzi  rodičmi  v  rovnakej  triede,  kde  sa  nedávno  riešila  údajná  šikana.  Znovu  sa 
 kooperuje s týmto pojmom. 
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 ●  službe  právnej  pomoci  v  oblas�  šikany  a  kyberšikany,  prebehlo  doručenie  vzdelávacích 
 materiálov  a  do  konca  šk.  roka  sa  plánuje  školenie  pre  zamestnancov  školy  a  začiatkom  šk.  roka 
 2024/2025 sa bude konať školenie žiakov učiteľmi. 

 ●  triednych ak�voch, ktoré sa budú konať ŠT 13.06.2024. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  (telefonicky)  informovali  RRŠ  o  plánovaných  a 
 realizovaných projektoch na šk. rok 2023/2024: 

 ●  P. Čavarová informovala RRŠ, že s MČ sme podpísali zmluvy o dotáciu, čakáme na zaslanie peňazí. 
 ●  P. Fedoročko RRŠ informoval, že nový stroj na posilňovanie hrudníka už je osadený. 
 ●  P.  Fedoročko  a  p.  Čavarová  informovali,  že  RRŠ  podala  žiadosť  o  grant  na  KSK  -  DS2024  na 

 kultúrne  leto  -  Galakoncert,  letné  kino,  remeselné  dielničky  (p.  Fedoročko),  žiadosť  o  zapojenie 
 sa  do  akcie  Naše  Mesto,  v  rámci  dobrovoľníctva  -  Nadácia  Pon�s  (p.  Čavarová)  a  žiadosť  o  grant 
 na  KSK  -  ID2024  na  doplnenie  FITparku  o  workoutovú  zostavu  (p.  Fedoročko).  Aktuálne  čakáme 
 na vyhodnotenie dotácií zo strany KSK a pri Nadácii Pon�s na podpis zmluvy. 

 ●  poduja�e  Deň  zdravia  a  športu  sa  bude  konať  23.05.2024  (štvrtok)  -  aktualizované  -  presun  akcie 
 kvôli  poveternostným  podmienkam  na  náhradný  termín  04.06.2024  (utorok).  P.  Fedoročko  už 
 zahovoril  poisťovňu  Dôvera  a  Všeobecnú  zdravotnú  poisťovňu,  objednal  SČK,  poprosili  sme 
 vedenie  školy,  aby  oslovili  bufet  (aktualizované  -  neprídu,  neopla�  sa  im,  musia  prevádzkovať 
 chladničku  a  musia  mať  zdravé  potraviny,  ktoré  sú  drahšie  -  de�  si  šli  kúpiť  nezdravé  nápoje  a 
 pochu�ny  do  Potravín  na  rohu),  aby  zriadili  stánok  ako  minulý  rok,  je  objednaný  prenájom 
 stojana  na  vodu  AQUApro  -  potrebné  vyzdvihnúť  stojan,  aj  5-6  barelov  vody  v  utorok,  najneskôr  v 
 stredu  22.05.  počas  dňa,  prípadne  po  14-tej  (vyzdvihne  p.  Vrábel).  Škola  pripraví  stanovište  s 
 novými  náčiniami  v  réžii  telocvikárov,  p.  riaditeľka  sa  pokúsi  získať  sponzorské  dobroty,  avšak 
 pravdepodobne  v  nižšom  rozsahu  ako  minulý  rok.  P.  Čavarová  objednala  balenú  vodu  pre 
 organizátorov.  P.  Čavarová  pripravila  plagát  a  GDPR.  Potrebné  nakúpiť  športové  potreby  (lopty, 
 rakety,  lietajúci  tanier,  a  pod.)  ako  odmeny  do  tomboly,  tombolové  lístky,  objednať  skákací  hrad 
 pre  najmenších  (p.  Fedoročko),  potreba  1-2  rodičov  na  dozor.  Svoju  účasť  nepotvrdilo  ani  CVČ 
 (nedisponujú  dostatočným  personálom,  aby  to  vykryli)  a  vzpierači,  ktorí  majú  majstrovstvá.  S 
 ostatnými rátame, tak ako minulý rok. 

 ●  pomoc  pri  vstupe  v  súvislos�  s  kontrolou  vstupeniek  na  akcii  Školská  akadémia  30.05.2024,  ktorú 
 sme  prisľúbili  (3-4  rodičia).  P.  Fedoročko  bude  mať  príhovor  a  na  konci  odovzdá  kvety  p. 
 učiteľkám: Komárová, Vasilenko, Andrijková, ktoré tento rok zabezpečujú program a p. riaditeľke. 

 ●  poduja�e  Športová  olympiáda  sa  bude  konať  v  piatok  31.05.2024,  p.  Geletková  a  p.  Fedoročko 
 urobili  prepočet  potreby  medailí  a  objednávku,  je  potrebné  ich  ešte  fyzicky  skontrolovať  a 
 prepočítať  na  škole.  Objednané  -  AQUApro  stojan  ostáva  z  Dňa  zdravia  a  športu,  sladkos�  sú 
 objednané  z  InMedia,  bol  objednaný  SČK  ako  zdravotný  dozor  -  prípadne  ukážku  1.  pomoci.  Zo 
 strany  školského  parlamentu  prišla  požiadavka  na  KVÍZ  pre  2.stupeň,  napriek  tomu,  že  to  už 
 nebude  súťažná  disciplína,  lebo  tento  nápad  prišiel  už  po  zakúpení  medailí  a  pohárov,  sme  sa 
 dohodli,  že  p.  Geletková  KVÍZ  pripraví  a  začlení  do  harmonogramu  akcie,  nápady  na  otázky  môže 
 parlament  poslať  p.  Geletkovej  do  piatka  24.05.,  pravdepodobne  to  bude  nesúťažné  ako  BONUS, 
 ešte  sa  uvidí.  P.  Geletková  si  dohodla  stretnu�e  (29.05.)  s  telocvikármi,  môže  prísť  v  priebehu 
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 vyučovania  a  poprosila  p.  riaditeľku  o  pomoc  3-4  asistentov  v  deň  akcie.  P.  Čavarová  poprosila  p. 
 riaditeľku  o  prípravu  tašiek  do  kuchynky  a  emailom  ju  požiadala  o  aktuálny  zoznam  počtu  žiakov 
 v triedach. Balenie tašiek bude vo štvrtok 30.05. od 8:00 v školskej kuchynke. 

 ●  p.  Čavarová  informovala,  že  Dobrovoľnícky  deň  -  Naše  mesto  sa  bude  konať  v  piatok  07.06.2024, 
 od  8:15,  aj  za  pomoci  zamestnancov  Tatrabanky  sa  bude  maľovať  stena  pri  S  vstupe  do  školy  a 
 ďalšia  časť  oplotenia  areálu  ZŠ.  Dobrovoľníci  môžu  kontaktovať  RRŠ.  Poprosili  sme  vedenie  školy, 
 aby  v  hotovos�  dokúpili  potrebné  farby  na  stenu  a  oplotenie  a  ochranné  pomôcky.  Zároveň  nám 
 pripravia  lešenie  k  oploteniu,  ktoré  treba  ďalej  maľovať,  potrebné  označiť  miesto  z  vonkajšej 
 strany  areálu,  aby  autá  parkovali  ďalej  od  oplotenia.  Už  máme  zakúpené  pochu�ny  (voda,  káva, 
 čaj, sladké, slané), postará sa o nás aj vedenie školy, za čo im vopred ďakujeme. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  RRŠ  o  potrebe  získať  žiaka  do  15  rokov,  ktorý  vie  hrať  na  husliach  (ZUŠ, 
 FS)  a  býva  na  sídlisku  a  stále  chýba  aj  hra  na  klavíri,  na  akciu  GALAKONCERT  (Talenty  pre 
 Ťahanovce),  ktorý  by  sa  mal  konať  28.06.2024  od  16  -  16:30  hod.  Zároveň  nás  informoval,  že  sú 
 dohovorené  mažoretky,  TŠ  Hviezdička  z  CVČ  a  Viganček  a  že  ešte  raz  osloví  p.  Popoviča  pre 
 získanie  aspoň  malej  skupinky  trubadúrov.  Vystúpenia  by  postupne  gradovali,  od  najmladších,  až 
 po  najstarších  žiakov.  Potreba  moderátorov  -  2  žiaci/žiačky  (môžu  sa  striedať).  P.  Čavarová 
 pripraví plagát (doplní sponzorov) a pripraví aj GDPR na akciu. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  o  potrebe  dobrovoľníkov  na  premietanie  a  výnos/odnos  techniky, 
 lavičiek  a  lehátok  na  akciu  Letné  kino  (odmena  50€/za  premietanie).  Premietania  budú  prebiehať 
 v  piatky,  RRŠ  opätovne  poprosila  rodičov  o  prejavenie  záujmu,  aby  sme  vedeli  naplánovať,  kto  a 
 kedy  bude  premietať,  za�aľ  je  zapísaná  p.  Geletková  na  3  premietania  z  9.  P.  Fedoročko  urobil 
 výber  filmov  (90%).  P.  Čavarová  po  skomple�zovaní  zoznamu  filmov  pripraví  plagát  a  predfilm  - 
 úvodné video. Zároveň privítame aj sponzoring na premietaný film. 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  Vytvorila  sa  zdieľaná  tabuľka  na  akcie  (p.  Fedoročko),  p. 
 Čavarová  prezdieľala  aj  na  súkromné  e-mailové  adresy.  Pochválila  sa  oprava  siete  na  mul�funkčnom 
 ihrisku ak�vnym rodičom, ktorý opravu hradil - cca 3 500.-€. Patrí mu obrovská vďaka! 
 P.  Geletková  informovala  vedenie,  že  bude  k  dispozícii  pre  školu  nábytok  -  stoly,  skrinky  a  pod.,  či  majú 
 záujem,  záujem  stále  pretrváva,  všetky  �eto  nábytky  sa  zídu,  RRŠ  zároveň  poprosila  o  vyčlenenie 
 uzamykateľného  nábytku  pre  potreby  RRŠ.  Pýtali  sme  sa  na  dozvuky  nedávneho  ohrozenia  a  konštatovali 
 sme,  že  sú  rodičia,  ktorí  hodno�li  postup  pri  evakuácii  nevhodne,  niektorí  aj  útočne  (prečo  ostali  veci, 
 mobily  v  škole,  a  pod.).  Zároveň  padla  pochvala  od  rodiča  smerom  k  vedeniu  školy  za  prístup,  za 
 formuláciu  oznamu  a  za  riešenie  nečakanej  situácie  (pre  žiakov,  ktorí  ostali  na  ihrisku  viac  ako  1,5  hod.  sa 
 riešilo  umiestnenie  v  priestoroch  MŠ  Juhoslovanská  -  na  tento  krok  nedošlo,  pretože  po  zoradení  de�, 
 Polícia  ukončila  kontrolu  priestorov  a  umožnila  vstup  do  budovy  ZŠ).  Lebo  boli  školy,  ktoré  oznamom 
 vystrašili  aj  rodičov.  Hovorili  sme  o  tom,  že  škola  má  vypracovaný  evakuačný  plán,  ktorého  cieľom  je  čo 
 najrýchlejšie  opus�ť  priestory  školy.  Padla  aj  kri�ka  -  prečo  si  niektorí  žiaci  mohli  veci  vziať  a  iní  nie. 
 Konštatovalo  sa,  že  príčin  môže  byť  viacero  (individuálny  ľudský  postoj  učiteľa  k  situácii,  žiaci  mali  veci 
 poruke,  tak  ich  vzali,  prípadne  nerešpektovali  pokyny  učiteľa  a  pod.).  Jeden  z  rodičov  upozornil  na 
 neskoré  pípnu�e  aplikácie  s  oznamom  o  možnos�  prísť  do  školy  na  obed.  Tento  jav  mohol  vzniknúť 
 preťažením  aplikácie  EduPage,  škola  to  nijako  nevie  ovplyvniť.  Bolo  vydaných  200  obedov,  ostatné  jedlo 
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 žiaľ  skončilo  ako  odpad,  našťas�e  sa  palacinky  pripravovali  postupne,  tam  nevznikla  až  taká  škoda.  Ďalší 
 rodič  sa  opýtal,  či  sa  nemohlo  tento  týždeň  preložiť  fotenie,  lebo  niektorí  žiaci  idú  v  tento  deň  (16.05.)  na 
 olympiádu,  ide  o  1  triedu  a  p.  riaditeľka  informovala,  že  na  podnet  triedneho  učiteľa  im  bude  umožnené 
 fotenie  kolek�vu  a  to  30.05.2024.  V  priebehu  júna  bude  vedenie  školy  informovať  RRŠ  o  výsledkoch  v 
 zbere  papiera,  aby  sme  mohli  zakúpiť  odmeny  (poukazy  na  nákup  kníh  pre  jednotlivcov  a  pizzu  pre 
 kolek�v). 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na stredu 12.06.2024 o 17:00 v školskej kuchynke na 
 prízemí v pavilóne F, resp. v prípade pekného počasia v Átriu. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 16.05.2024 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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